
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - vidiek, Súmračná 27, 821 02 Bratislava 

 

Zápisnica č. 4/2024 

zo zasadnutia Výkonného výboru ObFZ Bratislava - vidiek, konaného dňa  

23.9. 2024 o 16:00 h v priestoroch BFZ, Súmračná 27, Bratislava. 

 

Prítomní:  pp. Baxa, Peller, Ferenčák, Tóth, Petráš, 

                                Kyselica, Kardelis, Dadykin.  

Ospravedlnení: pp. Hlavenka, Matušovský, Szabo  

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie návrhu programu – p. Baxa   

2. Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach schválených per 

rollam – p. Szabo 

3. Informácie predsedu ObFZ Bratislava – vidiek po VV BFZ – p. Baxa 

4. Poverenie nového vedenia OK ObFZ Bratislava – vidiek – p. Baxa 

5. Správa kontrolóra ObFZ Bratislava – vidiek – p. Kyselica 

6. Rôzne.    

7. Záver. 

 

K bodu 1: Otvorenie, schválenie návrhu programu 

Predseda ObFZ Bratislava – vidiek p. Baxa privítal prítomných na zasadnutí a požiadal 

o schválenie programu tak, ako bol predložený v pozvánke VV ObFZ BA - vidiek.  

 

Uznesenie č.1/4/2024 

VV ObFZ Bratislava – vidiek schválil program zasadnutia VV tak, ako ho predložil p. 

Baxa. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach 

schválených per rollam 

V zastúpení za sekretára ObFZ Bratislava – vidiek p. Szaba podrobne informoval 

ohľadom uznesení p. Kyselica a skonštatoval, že všetky uznesenia k 23.9.2024 sú 

splnené.    



 

Uznesenie č. 2/4/2024 

VV ObFZ Bratislava – vidiek zobral na vedomie informáciu o plnení uznesení a splnení 

úloh v plnom rozsahu textu.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 3: Informácie predsedu ObFZ BA - vidiek po VV BFZ    

Podrobnejšiu informáciu z VV BFZ podal p. Baxa. Oboznámil prítomných o: 

 Riešení situácie ohľadom odvolacej komisie BFZ s tým, že na záver informácie 

skonštatoval, že všetci členovia tejto komisie sa vzdali funkcie. VV BFZ poveril 

vedením komisie p. JUDr. Kuráňa do najbližšej konferencie BFZ. 

 Dotačnej politike SFZ, najmä o téme Eurá z Eura s tým, že podmienky na 

čerpanie budú nasledovné – jeden žiadateľ môže žiadať 10.000 – 30.000 €, 

pričom spoluúčasť musí byť 25% + DPH. Čerpanie prostriedkov Eurá z Eura 

bude do 31.12.2025. Predbežné nastavenie čerpania v rámci BFZ je ObFZ 

Bratislava – vidiek 60%, ObFZ Bratislava – mesto 40%. 

 Veľkom projekte na dobudovanie infraštruktúry štadiónov v rámci celého 

Slovenska s dôrazom na regióny, kde je najväčší deficit kvality infraštruktúry. 

 

Následne bola k daným témam konštruktívna diskusia, do ktorej sa zapojili p. Peller 

a p. Ferenčák.   

  

Uznesenie č.3/4/2024 

VV ObFZ Bratislava - vidiek zobral informácie p. Baxu na vedomie.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 4: Poverenie nového vedenia OK ObFZ Bratislava - vidiek   

Ďalší bod uviedol predseda ObFZ Bratislava – vidiek p. Baxa s rozšíreným vysvetlením 

daného stavu a skonštatoval, že písomne sa vzdal predsedníckej funkcie Odvolacej 

komisie ObFZ Bratislava – vidiek Ing. Ivan Húska.  

 

Uznesenie č.4/4/2024 

VV ObFZ Bratislava – vidiek berie na vedomie vzdanie sa p. Ing. Ivana Húsku z funkcie 

predsedu Odvolacej komisie ObFZ Bratislava – vidiek a po komunikácií s p. Strolkom 

navrhol predseda ObFZ Bratislava – vidiek VV ObFZ Bratislava – vidiek aby ho poveril 



vedením Odvolacej komisie ObFZ Bratislava - vidiek a do budúceho zasadnutia VV 

ObFZ Bratislava - vidiek navrhol podľa územného členenia ObFZ Bratislava – vidiek 

nové zloženie Odvolacej komisie ObFZ Bratislava - vidiek. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5 

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 5: Správa kontrolóra ObFZ Bratislava – vidiek. 

Slovo si vzal predseda RK a kontrolór ObFZ Bratislava – vidiek p. Kyselica, ktorý 

podrobne informoval o kontrolnej činnosti. Revízna komisia nezaznamenala žiadne 

externé podnety a kontrola bola zameraná na komplexné skontrolovanie vecnej 

a formálnej správnosti účtovníctva a účtovných dokladov za mesiace január – júl 2024, 

ktoré odzrkadľujú fyzický stav finančných prostriedkov ObFZ Bratislava – vidiek 

a môžu byť odovzdané na spracovanie do účtovnej firmy PROZUMA. Predbežne boli 

skontrolované aj júl a august a po spracovaní 1. polroku 2024 budú ako komplex 

dokladov odovzdané mesiace júl – september 2024.  

 

Uznesenie č.5/4/2024  

VV ObFZ Bratislava – vidiek berie informáciu predsedu RK a kontrolóra na vedomie.   

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 6: Rôzne. 

 

a/ Predseda ŠTK ObFZ Bratislava – vidiek p. Kardelis podrobne informoval o priebehu 

súťaží. Kriticky sa vyjadril k odhlasovaniu mládežníckych družstiev zo súťaží a taktiež 

podal komplexnú informáciu o odložených stretnutiach z titulu veľmi nepriaznivého 

počasia v celom bratislavskom kraji. Navrhol vykonať prípravu novelizácie Rozpisu 

súťaží, ktorý by kritickejšie hodnotil odhlasovanie družstiev zo súťaží ihneď po započatí 

súťažného ročníka.    

 

Uznesenie č.6/4/2024  

VV ObFZ Bratislava – vidiek berie správu predsedu ŠTK na vedomie a súhlasí aby 

vykonal úpravu Rozpisu súťaží pre ročník 2025/2026 s ním navrhovanými opatreniami 

ohľadom odhlásenia tímov zo súťaží.   

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 



b/ V zastúpení za predsedu KM ObFZ Bratislava – vidiek p. Szaba podal komplexnú 

informáciu ohľadom pripravovanej Zimnej halovej ligy ObFZ Bratislava – vidiek p. 

Kyselica. Venoval sa najmä technicko – organizačným podmienkam ZHL, štartovnému 

a termínovej listine. K uvedenej informácií sa rozprúdila konštruktívna diskusia v ktorej 

vystúpil najmä p. Peller, následne p. Petráš a p. Ferenčák.  

 

Uznesenie č.7/4/2024  

VV ObFZ Bratislava – vidiek poveruje predsedu KM ObFZ Bratislava – vidiek p. Szaba 

aby pokračoval v komplexnej príprave organizácie Zimnej halovej ligy pre kategóriu 

U10 a na najbližšie rokovanie VV ObFZ Bratislava – vidiek pripravil na schválenie 

písomný materiál týkajúci sa organizácie ZHL s dôrazom na výšku štartovného, počtu 

účastníkov, miesta konania a termínovej listiny.    

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

c/ Prijatie nového člena ObFZ Bratislava – vidiek 

V zastúpení p. Szaba predložil žiadosť Školského futbalového klubu Most pri 

Bratislave za prijatie člena ObFZ Bratislava – vidiek p. Kyselica. Členom VV ObFZ 

Bratislava – vidiek boli predložené originály všetkých potrebných dokumentov na 

prijatie člena ObFZ Bratislava – vidiek ako aj člena SFZ. Predseda ObFZ Bratislava – 

vidiek p. Baxa navrhol nasledovné uznesenie.  

 

Uznesenie č.8/4/2024  

VV ObFZ Bratislava – vidiek schvaľuje za nového člena ObFZ Bratislava – vidiek OZ 

Školský futbalový klub Most pri Bratislave so sídlom Nové polia 1612/25, 900 46 Most 

pri Bratislave a odporúča predložiť materiály a žiadosť na SFZ.     

 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 5  

Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 7: Záver. 

Predseda ObFZ BA - vidiek p. Baxa po krátkej diskusií poďakoval prítomným za účasť 

a ukončil zasadnutie VV. 

 

V Bratislave, 23.9.2024 

 

v.r. Miroslav Baxa,  predseda ObFz Bratislava - vidiek 



 

 

Zapísal: Ing. Kamil Kyselica, ObFZ Bratislava -  vidiek                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       


